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Referat – skolebestyrelsesmøde - Maribo Skole 

Dato: 30.03.2022 kl. 17.00- 19.30 

Sted: Blæsenborgafdelingen 

Forplejning: Kaffe, vand, sandwich 

Deltagere: Dan Brinckmann, Lena Faarbech, Jim Tach, Anders Jacobsen, Chris Christiansen, Brian Niel-
sen, Jeannie Nielsen forældrerepræsentanter, Charlotte Lindhardt og Karin Lauritzen suppleanter, Thomas Niel-
sen og Ole Ødegaard medarbejderrepræsentanter, Louise Høj, Anne Bonde Andersen, Henrik Andreasen skole-
ledelse, Kalle og Vitus elevrepræsentanter. 

Fraværende:  eelvrepr., Chris, Brian, Charlotte, Anders, Louise 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Sagsfremstilling: 

 Godkendelse af dagsorden. 

Beslutning: 

godkendt 

2. Information – Bilag. 

Sagsfremstilling:  

Meddelelser fra formanden og skolens ledelse. Skriftlig information - Bilag. 

Beslutning: 

                                                                                                                            
Formanden: opmærksomhed på det forestående skolebestyrelsesvalg.                       
Skoleledelsen: status i forhold til Ukrainske børn der ankommer til skolen og hvordan vi 
tager imod dem. Samarbejde med Lolland Internationale Skole (LIS) – stor anekendelse 
af vores SFO – tilbud samt samarbejde omk. lån af lokaler i udskolingen.                                    
Der har været en del medieopmærksomhed på folkeskolen den seneste tid dels omkring 
privatskoler og dårligt indeklima. I Maribo skole har vi fokus på det store antal elever der 
vælger privat skole – begge vores matrikler har mekanisk ventilation, hvilket ikke er så 
udbredt på danske skoler.                                                                                       
Professionel kapital – der er foretaget undersøgelse som har ført det med sig at skolens 
MED-udvalg har sat fokus på vores kerneopgave – det arbejdes der med på personale-
møder over dem kommende tid.                                                                                 
Budget 2023 – der skal findes besparelser på 77 mio. – sparekatalog skal udarbejdes.                     

3. Elevrådene 

Sagsfremstilling: 

Information fra elevråd omkring deres arbejde og deltagelse i fælles elevråd 

Beslutning: 

Intet – referat fra seneste møder i elevråd tilgår bestyrelsen 
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4.  Skoleårets planlægning – bilag. 

Sagsfremstilling: 
 
Fremlæggelse af normering for 2022/23 – herunder rekrutteringsprocessen. Den forestå-
ende fagfordeling tager udgangspunkt i den vejledende timefordelingsplan, med den i 
styrelsesvedtægten besluttede reduktion i understøttende undervisning som omlægges til 
lektioner med 2 voksne på klasserne. Bilag eftersendes. 
 
 
Beslutning: 

Gennemgang af tildelingsmodel og dermed hvilket budget der ligger på skolen. Det at 
betyder, at der skal ansættes 2 lærere, 1 lærere på skolebaseret læreruddannelse samt 2 
pædagoger. Rekruttering blev drøftet.                                                                                     
Timefordelingsplan er ud fra den vejledende og er lig den fra indeværende skoleår. Der 
arbejdes i Lolland med nedsat undervisningstid på mellemtrin og udskoling – det betyder 
færre lektioner med understøttende undervisning, men to voksne i klassen i de timer 
skemaet er reduceret med. Endelig plan præsenteres i april.                                          
Kort drøftelse af erhvervspraktik som 8. årgang er på vej ud i. 

 

 

5. Princip – klassedannelsesprincippet – bilag. 

Sagsfremstilling: 

Klassedannelsesprincippet har været drøftet blandt medarbejderne og elever ud fra dette 
lægges op til godkendelse. 

Beslutning: 

Tilbagemeldinger fra personalet blev drøftet og oplægget justeres således, at elevønske 
om klassekammerater fjernes. Herefter godkendt. 

 

6. Skolebestyrelsesvalg – bilag. 

Sagsfremstilling: 

Der informeres om den forestående proces samt drøftelse af rekruttering til bestyrelsen. 
Der afholdes valgmøde den 26. april. 

Beslutning: 

Orientering om proces. Medarbejderrepræsentanterne Thomas og Ole er genvalgt af de-
res kolleger. Tilkendegivelser fra de forældrevalgte omkring deres ønsker i forhold til at 
fortsætte eller ej. Der skal ud og værges nye medlemmer.  

7. Hjernemad - Blæsenborg. 

Sagsfremstilling: 

Orientering ved Louise vedr. hjernemad på Blæsenborg afdelingen.  

Beslutning: 

Rikke informerede om der ikke længere er mulighed for at sende madvogn rundt om for-
middagen – men der hentes varer i Fødevarerbankens vogn til anvendelse i bla. SFO. 
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8. Smart - ure 

Sagsfremstilling: 

Ud fra princippet om mobilfri undervisning ønsker der fra medarbejderside en drøftelse af 
elevernes anvendelse af Smart-ure. 

Beslutning: 

Drøftelse af udfordringerne og mulige tiltag – dette tages med retur til medarbejderne. 

9. Legepatrulje 

Sagsfremstilling: 

I løbet af de seneste 2 år har mange ting været sat i bero - der er fra forældre side ud-
trykt ønske om drøftelse af legepatrulje på Blæsenborg afdelingen. 

Beslutning: 

 

udsat 

 

10. Næste møde 

Sagsfremstilling: 

Punkter der ønskes behandlet på kommende møde – den 28. april. 

Beslutning:  

Næste møde flyttes til 26. april kl. 17.00 og hænger dermed sammen med valgmøde 26. 
april kl. 19.00 

 

11. EVT.  
Intet. 

 

 

 

 

 


